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HULTA VÄGSAMFÄLLIGHET 
 
Styrelsemöte 24 augusti 2032, kl 19.00 
Plats: Hos Peter Gaestadius, Hultavägen 26. 
 
Närvarande: Peter Gaestadius, Johanna Östling, Anette Eliesersson, 
Sissi Johansson, Karin Hjerpe, Lina Linder och Mats Johansson. 
 
Frånvarande: Clas Baad och Martin Falk. 
 
 
1 Mötet öppnas 
Mötet öppnas av Peter. Dagordningen godkändes. 
  
 
2 Justering av föregående protokoll 
Protokoll från 2023-05-04 godkändes. 
 
3 Beslut om ändring av andelstal 
Styrelsen beslutade att lämna in ansökan till Lantmäterimyndigheten om ändring av 33 
st fastigheters andelstal. Fastigheterna har övergått till åretruntboende, samtliga 
fastighetsägare har betalt avgift för åretruntboende. Kostnaden beräknas till ca 30,000 
kronor. 
  
4 Ekonomi 
Lina har tagit över ekonomin. Saldot på bankkontot är ca 800.000 kronor. 
12 fastighetsägare har inte betalt årsavgiften, påminnelse skickas. 
 
5 Vägarna, status, planerade åtgärder     
Prioriteringen kvarstår:  
Lundborgsväg 16, att gräva diken för att leda vattnet ”rätt”. Lösningar diskuterades. 
Mossvägen, från avtagsvägen till nr 9 och neråt. Idag underminerar vattnet vägen. Vi ser 
också att vattnet på vägen rinner in till en fastighet, skall åtgärdas på något sätt, 
undersökning pågår. Något dike kommer det inte att göras, det är berg bara några 
centimeter under ytan vid sidan av vägen. 
 
Vi har löfte om att arbetet med Lundborgsväg börjar i början av september. 
Fastighetsägen på nr 16 är vidtalad. 
I övrigt räknar vi med att arbetet görs under hösten. 
 
Nästa större arbete som kommer är Hultavägen 31–33. I samband med att elledningar i 
luften grävs ner åtgärdar vi hela vägen. 
 
6 Frågor mm från medlemmar    
Till föregående möte hade det kommit in en synpunkt på att vändplatsen på Avstickaren 
på Lottavägen (vid nr 12 och 16) används för parkering. Ett brevlådemeddelande till alla 
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berörda utefter detta vägavsnitt angående detta har delats ut. Det verkar som 
vändplatsen hålls öppen.   
 
7 Höstmöte 13 september 
Kallelse har gått ut per post. På vår hemsida och vår grupp på facebook har informerats 
om höstmötet.  
Kungsbacka kommun kommer och berättar om planeringen för centrala Åsa. Vår 
samfällighet kan bli berörd med en parkeringsplats och därmed ökad trafik. 
Andra frågor är också välkomna. Några beslut kommer inte att fattas. 
 
8 Övriga frågor 
Peter gör ett första utkast till ett ”startbrev” till nytillkomna medlemmar. Johanna lägger 
sin ”hand” på texten. 
  
 
7 Nästa möte 
Torsdagen den 16 november, klockan 19.00. Plats återkommer Peter med. 
 
8 Avslutning 
 
Ordförande Peter avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 Clas fick ett eget tack för lyxigt fikabröd.    
 
Åsa 2023-08-28 
 
 
 
Anette Eliesersson   Peter Gaestadius 
Sekreterare    Ordförande 


